

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
PVL Holdings	12/23/2011
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Papeteries du Lemman
Street Address:	1080 rue des Vignes Rouges
City:	Amphion-Les-Bains, Publier
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	74500
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	13111884
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(408)720-8383
Phone:	310-207-3800
Email:	alexis_karriker@bstz.com
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Correspondent Name:	Blakely, Sokoloff, Taylor & Zafman LLP
Address Line 1:	1279 Oakmead Parkway
Address Line 4:	Sunnyvale, CALIFORNIA 94085-4040
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	015675.P825
NAME OF SUBMITTER:	Eric S. Hyman
<p>Total Attachments: 9 source=15675p825_Assignment_040412#page1.tif source=15675p825_Assignment_040412#page2.tif source=15675p825_Assignment_040412#page3.tif source=15675p825_Assignment_040412#page4.tif</p>	

CH \$40.00 13111884

source=15675p825_Assignment_040412#page5.tif
source=15675p825_Assignment_040412#page6.tif
source=15675p825_Assignment_040412#page7.tif
source=15675p825_Assignment_040412#page8.tif
source=15675p825_Assignment_040412#page9.tif

ASSIGNMENT AGREEMENT

BETWEEN

PVL HOLDINGS

Registered with the Thonon Trade and Companies Register under number 513 715 219,
With registered office located at 1080 rue des Vignes Rouges, Amphion, Publier (France),
Represented by Philippe AGUT, in the capacity of Chairman, duly authorised for the
purpose hereof,

Hereinafter referred to as the "Assignor" and/or "PVL",

On the one hand,

AND

PAPETERIES DU LEMAN

Registered with the Thonon Trade and Companies Register under number 400 333 225,
With registered office located at 1080 rue des Vignes Rouges, Amphion, Publier (France),
Represented by Philippe AGUT, in the capacity of Chairman, duly authorised for the
purpose hereof,

Hereinafter referred to as the « Assignee » and/or « PDL »,

On the other hand,

The Assignor and the Assignee are hereinafter referred to as, individually and/or
collectively, the "Party" or the "Parties".

PREAMBLE:

The Assignor holds the PATENT APPLICATIONS identified in the Appendix hereto
(N°1/1).

The Assignee has stated its wish to purchase them, which PVL has accepted.

As a result thereof, the Parties have agreed as follows:

NOW, THEREFORE, IT IS AGREED AS FOLLOWS:

ARTICLE 1 DEFINITIONS

For the purposes of the Agreement, the terms starting with uppercase letters shall have the meanings stated hereinafter, whether in the plural or singular:

Agreement: refers to this agreement plus its appendices and any addendums.

Patent Applications: refers to the patent applications as identified in the appendix hereto and any foreign applications filed on the basis of these patents and/or patent applications, any continuation, continuation-in-part, addition, division, and any patent(s) resulting therefrom, and all patent(s) re-filed, reissued and/or re-examined on the basis of the patents or any patent application identified in the appendix.

Territories: refers to the territories covered by the Patent Applications.

ARTICLE 2 PURPOSE OF THE AGREEMENT

The purpose of this Agreement is to define the terms and conditions of assignment of the Patent Applications to the Assignee.

ARTICLE 3 SUBJECT OF THE ASSIGNMENT

The Assignor assigns and transfers to the Assignee, which accepts:

The Patent Applications and ownership and enjoyment rights relating thereto, without exception or reservation, that it holds on these applications;

All rights to legal proceedings for actions not expired due to lapse of time on the date of assignment; the costs and risks resulting from these proceedings shall then be borne exclusively by the Assignee, and any gains arising from them shall exclusively be in favour of the latter.

ARTICLE 7 DATE OF EFFECT

This Agreement shall take effect from 14 December 2011.

Executed in two (02) original copies on 23 December 2011

FOR PVJ

Philippe AGUT, in the capacity of Chairman

FOR PAPETERIES DU LEMAN

Philippe AGUT, in the capacity of Chairman

Appendix 1/1 PATENT APPLICATIONS ASSIGNED
HEREIN

Country	Title	Filing dates	Number
France	PAPER FOR AN ARTICLE TO BE SMOKED HAVING INCENDIARY POTENTIAL-REDUCING PROPERTIES	20 May 2010	REGISTERED BY INPI [French National Industrial Property Institute] UNDER No. 1053934
PCT Extension (application made under priority of French filing 1053934)	PAPER FOR AN ARTICLE TO BE SMOKED HAVING INCENDIARY POTENTIAL-REDUCING PROPERTIES	19 May 2011	INTERNATIONAL APPLICATION No. EP2011/058160
United States (application made under priority of French filing 1053934)	PAPER FOR AN ARTICLE TO BE SMOKED HAVING INCENDIARY POTENTIAL-REDUCING PROPERTIES	19 May 2011	PATENT APPLICATION No. US 13/111,884

CONTRAT DE CESSION

ENTRE

PVL HOLDINGS

Immatriculée auprès du Registre du Commerce et des Sociétés de Thonon, sous le numéro 513 715 219,
Dont le siège social est situé 1080 rue des Vignes Rouges, Amphion, Publier (France),
Représentée par Philippe AGUT, en qualité de Président, dument habilité à l'effet des présentes,

Ci-après dénommée le « CEDANT » et/ou « PVL »,

D'une part,

ET

PAPETERIES DU LEMAN,

Immatriculée auprès du Registre du Commerce et des Sociétés de Thonon, sous le numéro 400 333 225,
Dont le siège social est situé 1080 rue des Vignes Rouges, 74500 Publier (France),
Représentée par Philippe AGUT, en qualité de Président, dument habilité à l'effet des présentes,

Ci-après dénommée la « CESSIONNAIRE » et/ou « PDL »,

D'autre part,

Le CEDANT et la CESSIONNAIRE étant ci-après dénommés, individuellement et/ou collectivement, la ou les « PARTIE(S) ».

APRES AVOIR EXPOSE CE QUI SUIT :

Le CEDANT est titulaire des DEMANDES DE BREVETS identifiées en Annexe des présentes (N°1/1).

La CESSIONNAIRE a manifesté son souhait de les acquérir, ce que PVL a accepté.
En conséquence de quoi, les PARTIES sont convenues de ce qui suit.

PA

PA

CECI EXPOSE IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT :

ARTICLE 1. DEFINITIONS

Pour les besoins du CONTRAT, les termes en lettres capitales auront les significations identifiées ci-après, qu'ils soient au pluriel ou au singulier :

- **CONTRAT** : désigne le présent contrat complété de ses annexes et avenants éventuels.
- **DEMANDES DE BREVETS** : désignent les demandes de brevets telles qu'identifiées en annexe des présentes ainsi que toute(s) demande(s) étrangère(s) déposée(s) sur la base de ces brevets et/ou demandes de brevets, toute continuation, continuation-in-part, addition, division, ainsi que tous le(s) brevet(s) en résultant, ainsi que tous le(s) brevet(s) redéposé(s), redélivré(s) et/ou réexaminé(s) sur la base des brevets ou de l'une quelconque demandes de brevets identifiées en annexe.
- **TERRITOIRE(S)** : désigne(nt) les territoires visés par les DEMANDES DE BREVETS.

ARTICLE 2. OBJET DU CONTRAT

Le présent CONTRAT a pour objet de définir les conditions et modalités de la cession des DEMANDES DE BREVETS au profit de la CESSIONNAIRE.

ARTICLE 3. OBJET DE LA CESSION

Le CEDANT cède et transfère, à la CESSIONNAIRE, qui accepte :

- Les DEMANDES DE BREVETS et droits de propriété et de jouissance y afférent, sans exception ni réserve, qu'il détient sur ces demandes ;
- Tous les droits de poursuites judiciaires pour les faits non prescrits à la date de la cession, les frais et risques résultants de ces poursuites étant alors exclusivement supportés par la CESSIONNAIRE, et les bénéfices issus de ces poursuites profitant exclusivement à cette dernière.

ARTICLE 7. ENTREE EN VIGUEUR

Le présent CONTRAT entre en vigueur à compter du 14 décembre 2011.

R

R

Fait en deux (02) exemplaires originaux le 23 décembre 2011


POUR PVC HOLDINGS

Philippe AGUT, en qualité de Président


POUR PAPETERIES DU LEMAN

Philippe AGUT, en qualité de Président

**ANNEXE 1/1
DEMANDES DE BREVETS CEDEES AUX PRESENTES**

Pays	Titre	Dates de dépôts	Numéro
France	PAPIER POUR UN ARTICLE A FUMER PRESENTANT DES PROPRIETES DE REDUCTION DU POTENTIEL INCENDIAIRE	20 mai 2010	ENREGISTRE PAR L'INPI SOUS LE N°1053934
Extension PCT (demande réalisée sous priorité du dépôt français 1053934)	PAPIER POUR UN ARTICLE A FUMER PRESENTANT DES PROPRIETES DE REDUCTION DU POTENTIEL INCENDIAIRE	19 mai 2011	DEMANDE INTERNATIONALE N° EP2011/058160
Etats-Unis (demande réalisée sous priorité du dépôt français 1053934)	PAPIER POUR UN ARTICLE A FUMER PRESENTANT DES PROPRIETES DE REDUCTION DU POTENTIEL INCENDIAIRE	19 mai 2011	DEMANDE DE BREVET N°US 13/111,884

RA

RA